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1.  Naast de raad van Medemblik zal de RES NHN 1.0 tevens worden vastgesteld door de 

andere betrokken raden van Noord-Holland-Noord, de besturen van de Waterschappen 

en de provincie. Vervolgens zijn de gemeenten verantwoordelijk voor het nader 

onderzoeken en concretiseren van de zoekgebieden. Na vaststelling van de RES worden 

de ruimtelijke opgaven opgenomen in het omgevingsbeleid van gemeente en provincie. 

Vraag: wanneer een initiatiefnemer een vergunning aanvraagt, is de gemeente dan 

volledig beslissingsbevoegd om deze al dan niet te verlenen? (Met in het achterhoofd de 

recente berichtgeving dat de provincie de 600 meter grens voor windturbines wil 

loslaten) Bijlage 7 pag. 14. 

 

antwoord  Inderdaad. Het uitgangspunt van beleidswijziging bij de provincie is dat gemeenten zelf 

bepalen waar op het eigen grondgebied ruimte is voor duurzame energieopwekking. Dit 

regelen gemeenten via hun omgevingsbeleid. 

 

2.  Realisatie van natuurontwikkeling in combinatie met zonne-opwek in de Wieringerhoek 

is mede afhankelijk van het Rijk. Is het Rijk hierover positief mede naar aanleiding van 

de positieve rapporten van Waardenburg en Deltares? RVS pag. 1. 

 

antwoord  Drie ministeries zijn betrokken bij de opwek van energie op het IJsselmeer. Dit zijn de 

ministeries Infrastructuur & Waterstaat (waar ook Rijkswaterstaat onder valt) Landbouw 

& Visserij en Economische Zaken. Met de verschillende ministeries zijn verkennende 

onderzoeken gedaan. Het lijkt nog niet eenvoudig om zonne-opwek mee te koppelen 

aan het project Wieringerhoek van RWS. Onze inspanningen zijn er desondanks op 

gericht dit integraal mee te koppelen. 

  



 

 

3.  Door de mogelijke komst van drijvende zonneparken in de Wieringerhoek is de opgave 

groter dan waar Tennet in haar investeringsplan rekening mee heeft gehouden. Een 

oplossing vergt 5 tot 7 jaar. Tempo van concretisering van de plannen voor zonne-opwek 

in de Wieringerhoek is daarom van groot belang. Ziet u mogelijkheden dit proces te 

versnellen? Bijlage 3 pag. 30. 

 

antwoord  Inmiddels zijn verkennende gesprekken gevoerd met Tennet over de netwerkaansluiting 

van het Buitendijkse Plan Duurzaam Leefbaar. Dit is verwoord in het meest recente plan 

van de heer Buitendijk. U vindt dit plan via https://energieregionhn.nl/buitendijks-

plan.  

 

4.  De provincie neemt deel in het Nationaal Consortium Zon op Water. Een 

samenwerkingsverband waar de mogelijkheden voor drijvende zonneparken worden 

onderzocht en aangejaagd. Het Waterschap en bijvoorbeeld ook PWN (waar nu 

drijvende zonnepanelen worden geplaatst op de spaarbekkens – waarvan heel de wereld 

kan leren) zijn ook deelnemers. Waarom zien wij de LTO of vertegenwoordigers uit de 

Glastuinbouw hierin niet vertegenwoordigd? (Met in het achterhoofd mogelijk onderzoek 

naar het plaatsen van zonnepanelen op gietwaterbassins) Bijlage 8 pag. 51 

 

antwoord  Allereerst vinden we het een goed idee om de glastuinbouw hierbij te betrekken. We 

gaan dit overleggen met de betrokken partijen.  

Daarnaast zijn er al diverse plekken in Nederland waar zonne-energie opgewekt wordt 

op gietwaterbassins, één bevindt zich op Agriport A7.  Hieruit blijkt dat dit minder 

complex is dan zon op open water. 

 

5.  Hoewel zonne-atollen in combinatie met natuurontwikkeling de biodiversiteit met name 

onder water verbeteren en daarmee de kwaliteit van het water verhogen, zal er toch 

enige afname zijn van het areaal zoet water. Het IJsselmeergebied is van groot belang 

voor de zoetwatervoorraad. Hoe wordt ervoor gezorgd dat de zoetwatervoorraad niet 

afneemt? 

 

antwoord  Uit het geactualiseerde Buitendijkse Plan Duurzaam Leefbaar blijkt dat de 

waterbergende functie van het IJsselmeer met ongeveer 0,9 % afneemt. Hiervan betreft 

0,2% de aanleg van zonne-atollen. Een significant effect heeft deze vermindering van 

0,9% echter niet. 

  

6.  Wij hechten veel belang aan jongerenparticipatie. Bij de totstandkoming van de RES 1.0 

is hierop goed ingezet d.m.v. onder andere een scholenprogramma en een jongerentafel 

met een drietal online bijeenkomsten. Bent u voornemens hieraan vervolg te geven op 

weg naar de RES 2.0? De participatie gaat tenslotte door en jongeren hebben 

verfrissende ideeën over hoe duurzame energieopwekking verder ontwikkeld kan 

worden. Bijlage 9 pag. 35. 

 

antwoord  Wij hechten veel belang aan jongerenparticipatie. Bij de totstandkoming van de RES 1.0 

is hierop goed ingezet. Onder andere door middel van een scholenprogramma en een 

jongerentafel met een drietal online bijeenkomsten.  

https://energieregionhn.nl/buitendijks-plan
https://energieregionhn.nl/buitendijks-plan


 

 

De programma-organisatie RES-NHN werkt samen met Jong-RES. Deze organisatie is nog 

in opbouw. Zij krijgen een rol als lid in de Stuurgroep XL van de RES-NHN. Zo kunnen ze 

meedenken over de vervolgstappen in het proces richting 2.0.  

Daarnaast is communicatieadvies gevraagd aan een groep studenten van Inholland. Dit 

advies wordt gebruikt voor de publiekscampagne vanuit de provincie Noord-Holland. 

Ook bij het organiseren van onze lokale participatie kunnen wij een beroep doen op 

Jong-RES. Zij zullen de aankomende tijd een ronde doen langs alle bestuurders in de 

regio om de behoeften te inventariseren. 

Ook in Westfriesland willen we de participatie door jongeren vergroten. We zijn de 

mogelijkheden op dit moment aan het verkennen samen met een aantal jongeren. 

 

 

 


